
 
 
 
 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 8. března 2021 
 
 
Místo a čas konání: online prostřednictvím aplikace MS Teams, 13:00  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Jiří Málek, DrSc., doc. Ing. Jiří Cakl, CSc., prof. Ing. Jan Čapek, CSc., 
prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., prof. Ing. Petr Kalenda, CSc., prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., 
prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., Ing. Petr Bělina, Ph.D., Ing. Ondřej Kuba, Ing. Zuzana Gojná  
 
 
č. j.: akred/0004/21 

 

Program jednání: 
1. Zahájení. 
2. Projednání kontrolní zprávy navazujícího studijního programu Informační technologie 

Fakulty elektrotechniky a informatiky. 
3. Projednání návrhu na externí hodnotitele studijních programů Fakulty zdravotnických studií. 
4. Různé. 
5. Závěr. 

 
1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Málek, přivítal 
přítomné členy RVH a seznámil je s programem jednání. Nikdo nepožádal o doplnění navrženého 
programu. Zasedání RVH bylo zahájeno. 
 
2. Projednání kontrolní zprávy navazujícího studijního programu Informační technologie Fakulty 
elektrotechniky a informatiky 
Prof. Málek předal slovo místopředsedovi RVH, doc. Caklovi, který představil zadání kontrolní zprávy 
z usnesení o udělení vnitřní akreditace studijního programu a požádal předsedu technické odborné 
komise, prof. Kalendu, aby členům RVH přiblížil průběh projednávání kontrolní zprávy v komisi. 
Prof. Kalenda seznámil přítomné se stanoviskem zpravodaje, doc. Culka, a stanoviskem předsedy 
odborné komise. Odborná komise má, dle přednesených stanovisek, výhradu ke kvalitě předložených 
publikačních výstupů a doporučuje zaměřit se na publikování především v kvalitních odborných 
časopisech. Doložený personální růst považuje komise za krajní minimum. Vedení diplomových prací 
by mělo být zajištěno především kmenovými zaměstnanci fakulty, nikoliv externími pracovníky, kteří 
nejsou zapojení do výuky. Komise vyjádřila se zněním kontrolní zprávy souhlas. 
K bodu jednání byla otevřena diskuze. 
Doc. Cakl upozornil, že zpráva sice svým obsahem odpovídá zadaným požadavkům, nicméně postrádá 
podrobnější zhodnocení uvedených údajů, a to zejména z pohledu garanta SP a fakulty. Toto 
stanovisko podpořili i další členové RVH. V návaznosti na to byla diskutována specifika kontrolních 
zpráv a navazující problematika hodnocení realizace studijního programu. Prof. Molková v této 
souvislosti informovala členy RVH o přípravě směrnice, která bude obsahovat mj. část věnovanou 
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procesu hodnocení studijních programů uskutečňovaných na UPa. Členové RVH se shodli, že na základě
dosavadních zkušeností s projednáváním kontrolních zpráv je třeba vytvořit metodický materiál
s minimálními povinnými náležitostmi kontrolní zprávy pro studijní programy akreditované v rámci
institucionální akreditace a také definovat rozdíl mezi obsahem kontrolní zprávy a hodnocením
studijního programu. Problematika bude projednána na dalším zasedání RVH.
Návrh usnesení:
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předloženou kontrolní
zprávu navazujícího magisterského studijního programu Informační technologie Fakulty
elektrotechniky a informatiky a zároveň doporučuje provést hodnocení studijního programu jako celku
do 30. června 2023.
O návrhu usnesení bude hlasováno formou per rollam.

3. Projednání návrhu na externí hodnotitele studijních programů Fakulty zdravotnických studií.
Prof. Málek předal slovo prof. Molkové, která přednesla návrh na doplnění seznamu externích
hodnotitelů studijních programů Fakulty zdravotnických studií UPa. Prof. Fusek podrobněji představil
pět kandidátů na externí hodnotitele a zhodnotil návrh jako zcela odpovídající struktuře studijních
programů fakulty, potažmo jejím požadavkům. Bylo konstatováno, že všichni navrhovaní splňují
odborné požadavky pro pozici externího hodnotitele.
K bodu jednání byla otevřena diskuze. Doc. Cakl zdůraznil, že externími hodnotiteli by měli být špičkoví
odborníci působící v dané oblasti vzdělávání. Jelikož oblast vzdělávání Zdravotnické obory je v České
republice do značné míry specifickým oborem, požádá RVH děkanku fakulty o doplnění předloženého
návrhu v části, která se týká nehabilitovaných hodnotitelů. Projednávání tohoto bodu je přerušeno
do příštího zasedání.

4. Různé
Prof. Málek podal průběžnou zprávu o hodnocení českých vysokých škol z hlediska výsledků vědy.
Souhrnné hodnocení vysokých škol bude zveřejněno v nejbližších týdnech a ovlivní financování
vysokých škol po dobu dalších 5 let. Členové RVH obdrží zprávu hodnotitelů UPa.
Prof. Molková připomněla povinnost zpracovat Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality
vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností Univerzity Pardubice za rok 2020. Struktura dodatku
a harmonogram jeho projednávání budou obdobné jako v loňském roce.
Prof. Molková informovala členy RVH o provedeném dotazníkovém šetření týkajícím se vzdělávací
činnosti v době epidemie Covid-19. Dále navrhla začít v budoucnu více koordinovat činnost fakultních
rad studijních programů s činností RVH.

5. Závěr
Prof. Málek poděkoval členům RVH za účast na jednání, informoval o termínu příštího jednání RVH,
které se uskuteční 12. dubna 2021, pravděpodobně online, a ukončil zasedání.

Pardubice dne 8. března 2021

prof. Ing. Jiří Málek, DrSc. v. r.
předseda Rady pro vnitřní hodnocení

Univerzity Pardubice

Zapsala: Ing. Zuzana Gojná


